
Protokoll, Årsmöte Munsö båtklubb 2017 
Tid och plats Lördagen den 13 maj kl. 12.00 på klubbområdet 

§ 1 Mötets öppnande 
Stefan förklarade mötet öppnat och tackade för bra uppslutning på 
städdagen. 

 

§ 2 Val av mötets ordförande 
Årsmötet valde Stefan till mötesordförande. 

 

§ 3 Val av mötets sekreterare  
Årsmötet valde Jonas till mötessekreterare. 

 

§ 4 Val av två justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll  
Årsmötet valde Anders Jacobsén och David Born till att justera 
protokollet. 

Anders J, 
David Born 

§ 5 Dagordningens uppläsande och godkännande  
Årsmötet godkände dagordningen. 

 

§ 6 Fastställande av röstlängd  
Alla närvarande har skrivit på en närvarolista. Följande närvarade vid 
mötet (och ytterligare 6 st var med under städningen): 

1. Jonas Schiöld 
2. Joacim Carlsson 
3. Stefan Ahlund 
4. Jan Ryd 
5. Rasmus Ahlund 
6. Mikael Ahlund 
7. Hasse Pettersson 
8. Anders Jacobsén 
9. David Born 
10. Maria Ahlund 

 

§ 7 Årsmötets behöriga utlysande  
Årsmötet godkände utlysandet. 

 

§ 8 Föredragande av verksamhetsberättelsen  
Stefan läste upp och årsmötet godkände verksamhetsberättelsen. 

 

§ 9 Fastställande av årsredovisning för år 2016  
Maria redovisade och förklarade årsredovisning. Årsmötet godkände 
denna. 

 

§ 10 Föredragande av revisorernas berättelse  
Stefan läste upp revisionsberättelsen. 

 

§ 11 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen  
Årsmötet gav styrelsen ansvarsfrihet. 

 

§ 12 Val av ordinarie ledamöter och suppleanter  
Stefan Ahlund och Hans Pettersson valdes om på två år som 
ledamöter. Ove Jacobsén valdes om som suppleant. 

 



§ 13 Val av revisorer  
Jan Ryd och Johanna Holtmark valdes om som revisorer. 

 

§ 14 Val av valberedning  
Ingen ny valberedning tillsätts, utan styrelsen får ansvaret även under 
detta år. 

 

§ 15 Sittande styrelses budgetförslag för år 2017 samt avgifter 
Maria redovisade budgetförslag som godkändes av årsmötet. 

 

§ 16 Arrendefrågan, investeringar och framtiden 
Stefan förklarade situationen med vårt ettårskontrakt med ett års 
uppsägningstid och att vi måste vara beredda att förhandla om 
arrende om ägaren hör av sig, gärna med ett långsiktigare avtal. Och 
att vi behöver budgetera för att kunna städa undan och riva bryggor 
om det ev. sägs upp, etc. Jan Ryd ska kontakta entreprenören som 
satte i stolparna åt oss för ett pris att ta bort och deponera dem. 

Jan Ryd 

§ 17 Miljöpolicy och Avfallshanteringsplan 
Stefan förklarade kraven kring miljöpolicy och avfallshanteringsplan 
och berättade att Hans är vald till miljöombud i klubben och kort vad 
vår policy innebär. Stefan ska laminera dokumenten och sätta upp 
dem på anslagstavlan. 

Stefan A 

§ 18 Övriga frågor 
Stefan informerar om vägföreningens beläggningsprojekt och att 
MBK:s styrelse har röstat Nej till ny vägbeläggning, eftersom vi har 
ettårskontrakt och inte vill investera i ny väg just nu. 

 

§ 19 Mötets avslutande 
Stefan förklarade mötet avslutat och tackade alla närvarande. 

 

 

Vid protokollet 

 

__________________________ 

Jonas Schiöld 

Ordförande 

 

__________________________ 

Stefan Ahlund 

Justerare 

 

__________________________ 

David Born 

Justerare 

 

__________________________ 

Anders Jacobsén 

 


